
 

 

 

Kontakt: 

Martin Faurholt, Skoleleder  martin.faurholt@holstebro.dk  96115701 

Lene B Jensen, Viceleder  lene.brunebjerg.jensen@holstebro.dk 96115710 

Hanne M Jensen, Sekretær  hanne.m.jensen@holstebro.dk 96115700 

Lene Pedersen, Bestyrelses fmd. lenevejle@hotmail.com  28432607 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 
6.9.22. kl. 19.00 – 21.30  

Mødeleder: Martin 
Referent: Lene BJ 
Afbud: Mette 
Forplejning: Rasmus  
Dagsorden Referat 

1. 
Info/ drøftelse af hverdagen i LBO - nye 
tiltag/ændring i praksis/ny 
struktur/aktiviteter/oplevelser 
 
 
Elevrådet: 
 
Børnehaven: 
Normering 
Temauger 
 
 
Skolen: 
Skolemad – drøftelse om prisen. Der er 2 
muligheder: 
1: fast pris 27kr 
2: indskolingen 25kr. og mellemtrinnet 
30kr. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Legepatruljen  
 
Indeklima – status på påbuddet og en 
forældrehenvendelse 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
Deltog ikke 
 
Børnehaven opnormeres fra 40 til 45 børn pr. 1.1.23. 
Vi har haft to spændende og lærerige temauger om høst 
og en rigtig god bedsteforældredag.  
 
 
 
Der er blevet ansat en ny køkkenleder i Centeret, der 
gerne vil lave skolemad og i samarbejde med frivillige. 
Bestyrelsen anbefaler forskellig pris for mellemtrin og 
indskoling. 
Efter deadline - kan børnene ikke nå at bestille mad for 
perioden.  
Starter op efter efterårsferien. 
Info på AULA om maden - hvad får man for pengene. Mad 
børnene kan lide, og bestyrelsen siger ok til, at menuerne 
ikke altid lever op til alle kostrådene. Der vil altid være 
gnavegrønt. 
 
 
Vi har fået uddannet en legepatrulje - 9 elever fra 5. - 7.kl.  
 
Der er kommet en forældrehenvendelse vedrørende 
temperaturen i 0.kl.  
Der er foretaget målinger og der er kommet et påbud om, 
at der skal gøres noget, men vi ved ikke hvad endnu. 
 



 

 
Småjob 10  
 
 
SFO: 
Forældremøde 
Møde i arbejdsgruppen 

 

 
Vi har ansat Linda i en jobprøvning - 15 timer om ugen. 
Hun skal hjælpe med praktiske opgaver på skole og i 
børnehaven.  
 
SFO indkalder til forældremøde i oktober/november. 
Inden mødet holdes der et møde i SFO arbejdsgruppen. 
Lene indkalder. 
 

 
2.  
Nyt fra bestyrelsen: 
 
Brev fra Skave vedr. cykelsti – se bilag 
 
 
 
LBO trøjer 
 
 
Nyt fra kontoret: 
 
Status på PALS kommunalt 
 
Undervisningsmiljøvurdering 
MF gennemgår den kommende proces. 
Bestyrelsen skal vælge hvilken model der 
vælger 
 
 
 
Meddelelsesbogen: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
MF ønsker i den forbindelse at få drøftet 
og kigget på den generelle dialog mellem 
forældre og lærere via AULA mm. 

 

 
 
 
 
Bestyrelsen vil gerne være medunderskriver på en 
ansøgning om cykelsti mellem Skave og Mejrup. 
 
 
Der er 2 trøjer i restordre, men resten deles ud nu. 
Trøjerne deles ud i klasserne/børnehaven.  
 
 
 
Udskudt 
 
Udvalg: Elevrådet, Martin og Anders (AMR) 
Værdiregelsæt og antimoppe strategi skal ligge på 
hjemmesiden senest januar 23. UMV skal ligge på 
hjemmesiden senest oktober 23. 
Skal laves hvert 3. år. 
Vi vælger basismodellen. 
 
Meddelelsesbogen erstatter elevplanerne fra skoleåret 
2022/23.  

Meddelelsesbogen er et dialogbaseret værktøj, som 
anvendes i dialogen med forældre og elev.  

Der skal være et ressourcesyn på eleven og fokus på det 
fremadrettede.  

Der ligger en relativ stor frihed til at lokalt udforme en 
struktur for meddelelsesbogen.  

 
Kommunikations afstemning. Hvad kan meddelelsesbogen 
og hvad skriver man med lærerne om på AULA. 
Efter drøftelse i lærergruppen kommer Martin med et 
oplæg til bestyrelsen. 
Trivselsrådet kan evt. inddrages på et senere tidspunkt.  



 

 

 

4. 
Fra årshjulet: 
 

”Princip for forældresamarbejde på 
Borbjerg Skole & Børnehus” drøftes ift. 
evt. justeringer. 
Vedhæftet er en samlet oversigt over 
principperne. 
 
Budgetopfølgning af budget 2022 v. MF 
 
 
 

 
 
 
 
Udsættes. 
 
 
 
 
Ser godt ud i SFO og børnehave. Skolen ser ud til at 
komme ud med et underskud pga. nogle 
personaleomstændigheder. 
 

5.  
Fra forvaltning/Børne- og 
familieudvalget 
 
Høringssvar for budget 2023 –   
 
https://www.holstebro.dk/budget2023 
 
MF gennemgår høringsmaterialet 
Drøftelse om indhold i kommende 
høringssvar 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Byrådet har lavet et budget hvor der mangler 18 millioner. 
Forslag til besparelser: 
Forhøjet forældrebetaling i SFO 
Rammereduktion på dagtilbud 
100 % forældrebetaling i juniorklub 
Skolen går fri af 1 % besparelse i 2023. 
 
Forslag om International skole i Holstebro synes 
bestyrelsen som udgangspunkt, er en god ide, men ikke nu 
hvor der generelt mangler penge i kommunen. 
 
Martin laver udkast og sender til hele bestyrelsen for 
kommentarer.  
 

6. 

Evt. 

 

Byfestoverskuddet - Lene P søger 8.000 kr. som tilskud til 
sansegynge i børnehaven.  
 

7. 

Kommende møder 

 

 
Mette P tager brød med.  
 
 

Igangværende arbejdsgrupper: 
 

https://www.holstebro.dk/budget2023


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


